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Resolution on contracts for projects supported by the 
European Union Youth and Education programmes 
 
The Extraordinary General Assembly of the European Youth Forum, 
holding its session in Geneva, Switzerland, from 26 to 28 November 
1999 urgently calls upon the European Union to change all future 
contracts within the framework of education and youth programmes 
(the Youth for Europe programme, Leonardo, Socrates, EVS) and all 
budget lines (3029 and 3023) so that late payments of subventions 
would automatically be raised by a percentage for the losses youth 
organisations are suffering. 
 
The reasons for this proposal are the following: 
• In this way youth organisations would be paid correctly for the 

projects they're executing; 
• In this way, the Union would have the same contractual obligation as 

youth organisations (who have to introduce their reports and 
products in time); 

• In this way, youth organisations would no longer have to submit an 
explicit demand to be correctly compensated. 

 
The Youth Forum aims to be an important element in the development 
of youth work on trans-European level. Exchanges and trans-European 
meetings, supported by the above mentioned programmes, hereby are 
an important means for the development of youth work in the whole of 
Europe, and with a special emphasis towards Central and Eastern 
Europe. That's why the Youth Forum urges the European Union and all 
participating countries to implement their decisions and to pay their 
agreed contributions to these programmes within the promised 
deadlines. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Résolution sur les projets soutenus par les 
programmes d'éducation et de jeunesse de l'Union 
européenne 
 
L'Assemblée générale extraordinaire du Forum Jeunesse, tenant sa 
session à Genève, en Suisse, du 26 au 28 novembre 1999, demande avec 
urgence à l'Union européenne de changer tous ses futurs contrats dans 
le cadre d'éducation et jeunesse (Jeunesse pour l'Europe, Socrates, 
Leonardo, SVE) et des lignes budgétaires (3029 et 3023) afin que les 
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paiements tardifs des subventions soient automatiquement augmentés 
d'un pourcentage qui couvre les pertes que les organisations de 
jeunesse ont subies en raison de ce retard. 
 
Nous demandons cela pour les raisons suivantes: 
• De cette manière, les organisations de jeunesse seraient payées 

d'une façon plus correcte pour les projets qu'elles ont organisé; 
• De cette manière, l'Union européenne aurait les mêmes obligations 

contractuelles que les organisations de jeunesse (qui doivent 
présenter leur rapport et les produits du projet à temps) 

• De cette manière, les organisations de jeunesse ne devraient plus 
introduire de demande explicite pour recevoir le montant correct. 

 
Le Forum Jeunesse veut être un élément important dans le 
développement du travail jeunesse au niveau transeuropéen. Echanges 
et rencontres à ce niveau, soutenus par les programmes mentionnés, 
sont un moyen important pour le développement du travail jeunesse en 
Europe, avec une attention spéciale pour l'Europe centrale et orientale. 
C'est pourquoi le Forum Jeunesse demande à l'Union européenne et à 
tout pays participant de respecter leurs engagements et de payer leurs 
contributions à ces programmes avant les dates promises. 


